
ALYTAUS REGIONO PLĖTROS TARYBOS 

KOLEGIJOS POSĖDŽIO 

 

PROTOKOLAS 

 

2021-05-04  Nr. KP-5 

Alytus 

 

Posėdis įvyko 2021-05-04 11:30–14:10 val. nuotoliniu būdu Microsoft Teams platformoje. 

Posėdžio pirmininkas – Nerijus Cesiulis, Alytaus miesto savivaldybės meras, Alytaus regiono 

plėtros tarybos kolegijos pirmininkas iki darbotvarkės klausimo Nr.9. Nuo darbotvarkės klausimo 

Nr.10 posėdžiui pirmininkavo Kolegijos pirmininko pavaduotoja – Ausma Miškinienė, Lazdijų 

rajono savivaldybės merė. 

Posėdžio sekretorė – Jurgita Butrimaitė, Alytaus regiono plėtros tarybos administracijos 

direktorė.  

  

Dalyvavo 10 (iš 10) kolegijos narių:  

1. Nerijus Cesiulis, 

2. Andrius Jučas, 

3. Algis Kašėta, 

4. Dalia Kitavičienė, 

5. Audrius Klėjus, 

6. Ričardas Malinauskas, 

7. Ausma Miškinienė, 

8. Giedrius Samulevičius, 

9. Linas Urmanavičius, 

10. Algirdas Vrubliauskas. 

 

Posėdyje taip pat dalyvavo UAB Alytaus regiono atliekų tvarkymo centro, Užimtumo tarnybos 

prie Lietuvos Respublikos socialinės apsaugos ir darbo ministerijos, Lietuvos Respublikos vidaus 

reikalų ministerijos, Birštono savivaldybės ir Prienų rajono savivaldybės atstovai (dalyvių sąrašas 

pridedamas). 

 

Kolegijos posėdis sušauktas Kolegijos pirmininko sprendimu. Darbotvarkės projektas, 

posėdžio medžiaga ir posėdžio prisijungimo nuoroda Kolegijos nariams išsiųsti jų asmeniniais 

elektroninio pašto adresais1.    

Posėdis įvyko nuotoliniu būdu, naudojantis elektroninėmis priemonėmis – video-konferencinio 

ryšio platforma „Microsoft Teams“. Posėdžio dalyviai prisijungė į jų el. paštą atsiųstomis 

prisijungimo nuorodomis. Visi posėdžio dalyviai, prisijungdami prie nuotolinio posėdžio, registravosi 

video-konferencinio ryšio platformoje „Microsoft Teams“, nurodydami bei patvirtindami savo vardą, 

pavardę ir el. pašto adresą. 

Jurgita Butrimaitė, posėdžio sekretorė, informavo, kad Kolegijos posėdis yra teisėtas, nes jame 

dalyvauja visi (10 iš 10) Kolegijos nariai. Informavo, kad šio posėdžio darbotvarkės projekte 

numatytiems sprendimams priimti reikalinga visų kolegijos narių balsų dauguma (ne mažiau kaip 6 

balsai). 

Posėdžio pirmininkas pasiūlė tvirtinti posėdžio darbotvarkę, įtraukiant 3 papildomus 

klausimus:  „Dėl Europos teritorinio bendradarbiavimo grupės (ETBG) steigimo“, „Dėl sukčiavimo 

bei korupcijos prevencijos ir Tarybos 2021-2023 metų korupcijos prevencijos programos 

patvirtinimo“, „Dėl sekančio Kolegijos posėdžio datos“. Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

 
1Posėdžio medžiaga išsiųsta 2021-04-20 el. paštu info@alytausregionas.lt. Patikslinta posėdžio medžiaga išsiųsta 2021-

04-30 el. paštu info@alytausregionas.lt.  

    

mailto:info@alytausregionas.
mailto:alytusrpt@gmail.com
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DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl atliekų tvarkymo sistemos Alytaus regione 2020 m. 

2. Dėl regiono atliekų tvarkymo plano 2021-2027 m. parengimo. 

3. Dėl planuojamų įgyvendinti aktyvios darbo rinkos politikos priemonių programos 2021 m. 

4. Dėl Europos teritorinio bendradarbiavimo grupės (ETBG) steigimo. 

5. Dėl darbo grupės Alytaus regiono 2021-2030 metų plėtros planui rengti sudarymo.   

6. Dėl patariamosios Kolegijos Partnerių grupės sudarymo. 

7. Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos 2021 m. metinio veiklos plano patvirtinimo. 

8. Dėl metinių užduočių Alytaus regiono plėtros tarybos administracijos direktoriui 2021 m. 

patvirtinimo. 

9. Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos atstovų delegavimo į teritorinio bendradarbiavimo 

programų Lietuvos delegacijas. 

10. Dėl sukčiavimo bei korupcijos prevencijos ir Tarybos 2021-2023 metų korupcijos 

prevencijos programos patvirtinimo. 

Kiti klausimai: 

11. Dėl Administracijos direktoriaus pareiginės algos koeficiento nustatymo. 

12. Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos, kaip administracijos direktoriaus darbdavio, darbo 

teisės srities įgaliojimų įgyvendinimo. 

13. Dėl sekančio Kolegijos posėdžio datos. 

 

Kolegijos narys Andrius Jučas informavo, kad nusišalina nuo 1 ir 2 darbotvarkės 

klausimo svarstymo. 

  

1. SVARSTYTA. Dėl atliekų tvarkymo sistemos Alytaus regione 2020 m. 

Posėdžio pirmininkas Nerijus Cesiulis pristatė klausimą ir paprašė UAB Alytaus regiono 

atliekų tvarkymo centro direktoriaus pristatyti atliekų tvarkymo sistemos Alytaus regione rodiklius 

2020 m. 

Algirdas Reipas, UAB Alytaus regiono atliekų tvarkymo centro direktorius, pristatė atliekų 

tvarkymo sistemos Alytaus regione duomenis ir pasiektus rodiklius 2020 m. 

Jurgita Butrimaitė pristatė sprendimo projektą. 

Vyko diskusija. 

 

NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

Balsavimo rezultatai:  

Už – 9 

Prieš – 0 

Nusišalino – 1 (Andrius Jučas) 

 

2. SVARSTYTA. Dėl regiono atliekų tvarkymo plano 2021-2027 m. parengimo. 

Jurgita Butrimaitė pristatė dvi sprendimo projekto alternatyvas: ARATC pasiūlytą sprendimo 

projektą ir Tarybos darbo grupės siūlomą sprendimo projektą. 

Ričardas Malinauskas, Druskininkų savivaldybės meras pasiūlė balsuoti už antrą sprendimo 

projekto alternatyvą.  

Vyko diskusija. 

 

NUSPRĘSTA. Pritarti Tarybos darbo grupės pasiūlytam sprendimo projekto. 

Balsavimo rezultatai:  

Už – 9 

Prieš – 0 

Nusišalino – 1 (Andrius Jučas) 
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3. SVARSTYTA.  Dėl planuojamų įgyvendinti aktyvios darbo rinkos politikos priemonių 

programos 2021 m. 

Nerijus Cesiulis pristatė klausimą ir paprašė Užimtumo tarnybos prie Lietuvos Respublikos 

socialinės apsaugos ir darbo ministerijos atstovų pristatyti planuojamas įgyvendinti aktyvios darbo 

rinkos politikos priemonių programas 2021 m. 

Edvinas Urbonas, Užimtumo tarnybos Kauno klientų aptarnavimo departamento socialinių 

partnerysčių ir paslaugų koordinatorius pristatė aktyvios darbo rinkos politikos priemonių programų 

informaciją. 

Vyko diskusija. 

 

4. SVARSTYTA. Dėl Europos teritorinio bendradarbiavimo grupės (ETBG) steigimo. 

Nerijus Cesiulis pristatė klausimą ir paprašė Vidaus reikalų ministerijos atstovų pateikti 

informaciją dėl ETBG steigimo. 

Gediminas Česonis ir Deimantė Jankūnaitė, Vidaus reikalų ministerijos atstovai, pristatė ETBG 

steigimo galimybes, poreikį, kitą susijusią informaciją. 

Vyko diskusija. 

 

5. SVARSTYTA. Dėl darbo grupės Alytaus regiono 2021-2030 metų plėtros planui rengti 

sudarymo.   

Jurgita Butrimaitė pristatė sprendimo projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją. 

Ričardas Malinauskas, Druskininkų savivaldybės meras išsakė nuomonę, kad darbo grupės 

sudėtis yra per plati, plėtros plano rengimas būtų sklandesnis, jei sudėtis būtų iš kelių ar keliolikos 

svarbiausių regiono savivaldybių atstovų.  

Rasa Tamulevičiūtė, LR Vidaus reikalų ministerijos Regioninės politikos grupės vadovė 

akcentavo darbo grupės sudarymo poreikį ir pakomentavo suinteresuotų šalių įtraukimo į darbo 

grupės sudėtį poreikį. 

Vyko diskusija. 

 

NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

Balsavimo rezultatai:  

Už – 8 

Prieš – 2 

Susilaikę – 0. 

 

6. SVARSTYTA. Dėl patariamosios Kolegijos Partnerių grupės sudarymo. 

Jurgita Butrimaitė pristatė sprendimo projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją. 

Informavo, kad prieš valandą gautas Lietuvos pramonininkų konfederacijos raštas su nauju siūlomu 

atstovu į Partnerių grupę, tačiau deleguotų atstovų pateikimo terminas jau yra pasibaigęs, taip pat 

deleguoto atstovo atitiktis keliamiems reikalavimams negali būti įvertinta, nes nepateikta informacija 

ir dokumentai apie atitiktį kandidatams keliamiems reikalavimams.  

Vyko diskusija. 

 

NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

Balsavimo rezultatai: pritarta bendru sutarimu. 

 

7. SVARSTYTA. Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos 2021 m. metinio veiklos plano 

patvirtinimo. 

Jurgita Butrimaitė pristatė sprendimo projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją.  

 

NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

Balsavimo rezultatai: pritarta bendru sutarimu. 
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8. SVARSTYTA. Dėl metinių užduočių Alytaus regiono plėtros tarybos administracijos 

direktoriui 2021 m. patvirtinimo. 

Jurgita Butrimaitė pristatė sprendimo projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją.  

 

NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

Balsavimo rezultatai: pritarta bendru sutarimu. 

 

9. SVARSTYTA. Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos atstovų delegavimo į teritorinio 

bendradarbiavimo programų Lietuvos delegacijas. 

Jurgita Butrimaitė pristatė sprendimo projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją. 

Nerijus Cesiulis pasiūlė siūlomas deleguoti kandidatūras. 

Ričardas Malinauskas, Druskininkų savivaldybės meras, Ausma Miškinienė, Lazdijų rajono 

savivaldybės merė, atkreipė dėmesį, kad turėtų būti didesnė į delegacijas deleguojamų asmenų 

atskaitomybė regiono plėtros tarybai bei pozicijos delegacijose svarstomais klausimais išankstinis 

suderinimas, siekiant tinkamai atstovauti viso regiono interesus. 

Vyko diskusija. 

 

NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui, skiriant: 

1. Į 2021–2027 m. Lietuvos ir Lenkijos bendradarbiavimo per sieną programos 

programavimo komitetą: 

1.1. Dalią Kitavičienę, Alytaus rajono savivaldybės tarybos narę – pagrindine atstove, Liną 

Gaidžiūnaitę, Druskininkų savivaldybės administracijos Investicijų ir projektų valdymo skyriaus 

vedėją – pakaitine atstove; 

1.2. Luką Povilauską, Varėnos krašto verslo asociacijos valdybos narį – socialinį ir 

ekonominį partnerį, Mantą Sabaliauską, Lietuvos turizmo informacinių centrų asociacijos prezidentą 

– pakaitiniu socialinio  ir ekonominio partnerio atstovu. 

2. Į 2021–2027 m. Lietuvos ir Baltarusijos bendradarbiavimo per sieną programos 

programavimo komitetą Liną Gaidžiūnaitę, Druskininkų savivaldybės administracijos Investicijų ir 

projektų valdymo skyriaus vedėją – pagrindine atstove, Svetlaną Griškevičienę – Varėnos rajono 

savivaldybės administracijos Finansų ir investicijų skyriaus vedėją – pakaitine atstove. 

3. Į Europos  kaimynystės priemonės Latvijos, Lietuvos ir Baltarusijos bendradarbiavimo 

per sieną programos stebėsenos komitetą Neringą Rinkevičiūtę – Alytaus miesto savivaldybės 

administracijos Finansų ir investicijų skyriaus vedėją – pagrindine atstove, Svetlaną Griškevičienę – 

Varėnos rajono savivaldybės administracijos Finansų ir investicijų skyriaus vedėją – pakaitine 

atstove. 

4. Į Interreg Lietuvos ir Lenkijos bendradarbiavimo per sieną programos stebėsenos 

komitetą Dalią Kitavičienę, Alytaus rajono savivaldybės tarybos narę – pagrindine atstove, Neringą 

Rinkevičiūtę – Alytaus miesto savivaldybės administracijos Finansų ir investicijų skyriaus vedėją – 

pakaitine atstove. 

Balsavimo rezultatai: pritarta bendru sutarimu. 

 

Posėdžio pirmininkas Nerijus Cesiulis informavo, kad toliau negali dalyvauti posėdyje ir 

posėdžio pirmininkavimą perdavė Kolegijos pirmininko pavaduotojai Ausmai Miškinienei 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas             Nerijus Cesiulis 

 

 

Posėdžio sekretorė             Jurgita Butrimaitė 
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10. SVARSTYTA. Dėl sukčiavimo bei korupcijos prevencijos ir Tarybos 2021-2023 metų 

korupcijos prevencijos programos patvirtinimo. 

Jurgita Butrimaitė informavo, kad šio klausimo tikslas yra supažindinti Kolegijos narius su 

LR Vyriausybės pavestomis Tarybai, kaip tarpinei institucijai, funkcijomis, susijusiomis su 2014-

2020 m. ES administravimu bei numatyta atsakomybe bei įgyvendinant Tarybai numatytą pareigą 

įdiegti priemones kovai su korupcija, sukčiavimu, patvirtinti Tarybos korupcijos prevencijos 

programą ir priemonių įgyvendinimo planą 2021-2023 m. (pridedamos skaidrės). 

J. Butrimaitė pristatė sprendimo projektą, aiškinamajame rašte pateiktą informaciją, korupcijos 

prevencijos programos projektą ir programos priemonių įgyvendinimo planą.  

 

NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

Balsavimo rezultatai: pritarta bendru sutarimu (9 balsai). 

 

11. SVARSTYTA. Dėl Administracijos direktoriaus pareiginės algos koeficiento 

nustatymo. 

Jurgita Butrimaitė pristatė sprendimo projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją.  

Vyko diskusija. 

 

NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui, nustatant tarybos administracijos direktorei J. 

Butrimaitei pareiginės algos koeficientą – 15,8. 

Balsavimo rezultatai: pritarta bendru sutarimu (9 balsai). 

 

12. SVARSTYTA. Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos, kaip administracijos direktoriaus 

darbdavio, darbo teisės srities įgaliojimų įgyvendinimo. 

Jurgita Butrimaitė pristatė sprendimo projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją.  

Ausma Miškinienė, Lazdijų rajono savivaldybės merė, pasiūlė sprendimo projekto pakeitimus, 

Tarybos, kaip administracijos direktoriaus darbdavio, darbo teisės srities įgaliojimų įgyvendinimą 

atostogų, komandiruočių, nuotolinio darbo klausimais pavesti Kolegijos pirmininkui. 

Vyko diskusija. 

 

NUSPRĘSTA. Pritarti patikslintam sprendimo projektui: 

1. „Suteikti Jurgitai Butrimaitei, Alytaus regiono plėtros tarybos (toliau – Taryba) 

administracijos direktorei, iki 2022 m. rugsėjo 9 d. vieną papildomą poilsio dieną per mėnesį, kaip 

darbuotojai, auginančiai du vaikus iki 12 metų, mokant už tą dieną jos vidutinį darbo užmokestį, apie  

Jurgitos Butrimaitės pasirinktą konkrečią papildomą poilsio dieną informuojant elektroniniu paštu 

Alytaus regiono plėtros tarybos Kolegijos pirmininką. 

2.  Nustatyti, kad paskelbto karantino Lietuvos Respublikos teritorijoje laikotarpiu Tarybos 

administracijos direktorius dirba nuotoliniu būdu, išskyrus atvejus, kai funkcijas būtina atlikti darbo 

vietoje. 

3. Įgalioti tarp Tarybos kolegijos posėdžių Kolegijos pirmininką arba jam nesat, Kolegijos 

pirmininko pavaduotoją, atsižvelgiant į Tarybos administracijos direktoriaus pateiktą prašymą, 

spręsti klausimus, užrašant rezoliuciją ant prašymo, dėl:  

3.1. Atostogų Tarybos administracijos direktoriui suteikimo ir atšaukimo iš jų; 

3.2. Tarybos administracijos direktoriaus siuntimo į komandiruotes Lietuvos Respublikoje; 

3.3. Tarybos administracijos direktoriaus darbo nuotoliniu būdu. 

4. Nustatyti, kad įgaliojimai Tarybos kolegijos pirmininkui, jo nesant - Tarybos kolegijos 

pirmininko pavaduotojui suteikiami šios sudėties Tarybos kolegijos įgaliojimų laikui (iki kol bus 

patvirtina nauja Kolegijos personalinė sudėtis po savivaldybių tarybų rinkimų). 

Šis sprendimas skundžiamas Lietuvos Respublikos viešojo administravimo įstatymo arba 

Lietuvos Respublikos administracinių bylų teisenos įstatymo nustatyta tvarka.“ 

Balsavimo rezultatai: pritarta bendru sutarimu (9 balsai). 
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13. Dėl sekančio Kolegijos posėdžio datos. 

Jurgita Butrimaitė pristatė klausimą ir pasiteiravo Kolegijos narių dėl tinkamos sekančio 

Kolegijos posėdžio datos.  

Vyko diskusija. 

Nutarta sekantį Kolegijos posėdį organizuoti 2021-06-03, 13 val. 

 

 

Pastaba. Visų klausimų svarstymo laikas sutapo su posėdžio darbotvarkėje nurodytu laiku. 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkė, Kolegijos pirmininko pavaduotoja             Ausma Miškinienė 

 

 

Posėdžio sekretorė             Jurgita Butrimaitė 


